
 Protokół Nr XXV/08
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 30 czerwca 2008 roku

Otwarcie obrad – godz. 1512

Zamknięcie obrad – godz. 2021

Ad. 1
Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych, sołtysów i przybyłych gości.

Ad. 2
Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  RM  stwierdził,  że  obrady  są 

prawomocne – w sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności radnych oraz lista 

obecności sołtysów i gości zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3
Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radną Stefanie Radomińską.

Ad. 4
Nie  wniesiono  uwag  do  protokołu  z  poprzedniej  sesji  RM  i  przystąpiono  do 

głosowania nad jego przyjęciem bez odczytywania:

głosowało 15 radnych:     za – 15     przeciw – 0     wstrzymało się – 0.

Ad. 5
 Przewodniczący RM – zapytał  czy są uwagi do dostarczonego radnym porządku 

obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Burmistrz  –  poprosił  o wyłączenie  z  proponowanego porządku obrad punktu 6 w 

sprawie  uroczystego  podpisania  porozumienia  o  wzajemnej  współpracy  między 

Gminą  Radków  a  niemieckim  miastem  Merkersdorf,  podpisanie  odbędzie  się  w 

późniejszym  terminie  oraz  wniósł  o  uzupełnienie  porządku  obrad  DRUKU  Nr  7 

zmieniający uchwałę nr XX/109/08 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 28.02.2008 w 

sprawie  uchwalenia  „Wieloletniego  Planu  Inwestycyjnego  Gminy  Radków na  lata 

2008-2012”. Burmistrz wyjaśnił, że kwota się nie zmienia tylko przesuwa się kwotę 

na  realizację  pod  uzbrojenie  działek  na  ul.  Jagiellońskiej  oraz  DRUKU NR 5,  tj. 



projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 

zagospodarowania  przestrzennego  dla  udokumentowanego  złoża  kruszywa 

naturalnego w Ścinawce Dolnej,  Burmistrz  wyjaśnił,  że firma kończy eksploatację 

złoża i potrzebuje nowych złóż a nowe złoża są zbadane geologicznie na, które nie 

ma planu miejscowego. W sesji będzie uczestniczyć przedstawiciel REGIOPLANU 

Pani S. Wróbel oraz przedstawiciel Bielinexsu dyr. Pięciorak. Burmistrz uważa, że 

Rada  powinna  przychylnie  podjąć  uchwałę  z  wariantem  rozszerzonym.  Koszty 

związane ze zmianą planu i budową planu miejscowego dla tego złoża ponosi spółka 

Bielinex - Beton.   

 Przewodniczący RM wprowadził do proponowanego porządku obrad DRUK Nr 6 w 

sprawie przekazania skargi.

Na obrady sesji przybyła Sylwia Wróbel przedstawiciel REGIOPLANU.

A.  Kukurba  -  zwrócił  się  do  Przewodniczącego  RM,  aby  przedstawił,  w  jakiej 

kolejności będą wprowadzone przedstawione zmiany. 

Przewodniczący RM – wyjaśnił, że są to kolejne Druki projektów uchwał, które będą 

wprowadzone kolejno według numeracji do porządku obrad.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem  proponowanego  porządku  obrad  z 

uwzględnieniem propozycji zgłoszonej przez Burmistrza i Przewodniczącego RM: 

głosowało 15 radnych:    za – 15   przeciw – 0  wstrzymało się – 0.

Ad.7
Przedstawiciel  firmy  Cities  Lighting  Consultants  Sp.  z.  o.  o  M.  Suchecki 
zaprezentował multimedialną ofertę w zakresie „Studium wykonalności modernizacji 
systemu oświetleniowego na terenie Miasta i Gminy Radków”.

J. Gorczycki – zapytał,  jaki jest czas realizacji wykonania modernizacji oświetlenia 
ulicznego.

M. Suchecki – wyjaśnił, że wykonanie pełnej usługi w zakresie studium wykonalności 
modernizacji oświetlenia ulicznego wynosi 60 dni od daty podpisania umowy jest to 
czas na przygotowanie pełnej dokumentacji, chyba, że zajdzie potrzeba przedłużenia 
słupów energetycznych  na  co  potrzebne  jest  napisanie  programu funkcjonalno  – 
użytkowego z projektem oświetleniowym  to okres się przedłuży. Dobry wykonawca 
jeżeli jest około 1000 punktów świetlnych powinien wykonać prace w ciągu 90 dni, 
natomiast wszelkie dobudowy prace mogą trwać do pół roku.  

A. Kukurba -czy firma daje gwarancje na wykonanie usługi, na tak niskie ceny, czy 
mieści się w gwarancji to, że będzie mniej za energie o 40-50%.



M.  Suchecki  –  wyjaśnił,  że  jednym  z  elementów  dokumentacji  jest  projekt 
oświetleniowy,  firma  jako  wykonawca  daje  gwarancje  i  ponosi  pełną 
odpowiedzialność co jest zawarte w umowie. Firma tworząc dokumentacje celowo 
popełnia błąd około 15% na niekorzyść. 

S  Hajłasz  –  zapytał  czy  firma  będzie  zastępował  gminę  w pewnych  pracach  od 
rozpoczęcia poprzez przetarg, odbiór do końca..

M. Suchecki – firma konsultant jest ciałem doradczym, która wyliczy wartość usługi, 
współpraca opiera się nic o was bez was.

S. Hajłasz - zapytał ile gminę będzie kosztowała ta usługa.

M. Suchocki – wyjaśnił, że gmina płaci za opracowanie dokumentacji oraz około 20 
zł. za punkt oświetleniowy, cały koszt zależy od ilości punktów oświetleniowych.

J. Pabian – część oświetlenia i słupów jest drewniana i należałoby je wymienić, co 
wtedy stanie się z oświetleniem, czy na drewnianych słupach będą remonty czy po 
wymianie będzie to korygowane.

M.  Suchocki  –  wyjaśnił,  że  słupy  należą  do  zakładów  energetycznych,  zostanie 
przeprowadzona  inwentaryzacja,  która  pokaże  elementy  do  wymiany.  Po 
inwentaryzacji gmina decyduje, które elementy będą wymieniane.

J. Gorczycki – zapytał, kto dobuduje dodatkowe oświetlenie gmina czy energetyka.

M. Suchocki –wyjaśnił, że jest to nowe zadanie, które pokrywa wykonawca w ramach 
swoich środków. Pan Suchocki przypomniał, że właścicielem opraw jest energetyka i 
po ich wymianie należy rozliczyć się z zakładem energetycznym.

A. Kukurba – zapytał, dlaczego zakład energetyczny nie wymienia słupów, które są 
złym stanie,  narażają gminę na duże koszty.  Do kogo będą należeć nowe słupy 
postawione przez gminę. 

M  Suchocki  –  wyjaśnił,  że  w  ramach  konserwacji  zakład  energetyczny  powinien 
wymieniać elementy stare, zużyte. Oświetlenie uliczne jest zadaniem własnym gmin, 
do  zakładu  energetycznego  należy  majątek,  który  nie  odpowiada  za  elementy 
oświetlenia.  Najlepszym  rozwiązaniem  dla  gminy  jest  przejecie  oświetlenia  na 
własność.

J. Gorczycki – uważa, że wiszące pajęczyny na słupach nie wyglądają estetycznie.

M. Suchocki – wyjaśnił, że w ramach modernizacji można zbudować nową strukturę 
można zrobić  nowe słupy,  ale  gminę na to  nie  stać,  słupy należą do energetyki. 
Wyjaśnił,  że  projekt  przedstawia  modernizację  oświetlenia  i  gmina  może 
modernizować w ramach posiadanych środków może przystosować oświetlenie do 
ogólnie obowiązujących przepisów unijnych albo wykreować miasto na tym, co już 
posiada.

O godz. 16 25  Przewodniczący RM ogłosił przerwę.



Obrady sesji wznowiono o godz.16 43 

Przewodniczący  RM  postawił  wniosek,  aby  w  punkcie  8  przedstawiciel 
REGIOPLANU Pani  S.  Wróbel przedstawiła  uzasadnienie plan zagospodarowania 
przestrzennego  dla  DRUKU  NR  5  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla udokumentowania złoża 
kruszywa  naturalnego  w  Ścinawce  Dolnej  przed  złożeniem  informacji  przez 
przedstawiciela Państwowej Inspekcji Sanitarnej.
Przewodniczący poprosił o głosowanie do w/w wniosku:
głosowało 15 radnych:  za - 15  przeciw – 0   wstrzymało się – 0 – wniosek 
został przyjęty.

Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  Regioplan  będzie  prowadził  opracowanie  dla  regionu 
składowiska złoża w Ścinawce Dolnej, plan miejscowy jest to proces zaopatrzony w 
bezpieczne  procedury,  będzie  czas,  aby  wnieść  poprawki  do  planu,  a  wszystkie 
koszty poniesie spółka Bielinex – Beton. 

Ad. 8

S. Wróbel – przedstawiciel Regioplanu – wyjaśniła, że korzystniej jest przystąpić do 
szerszego zakresu, przedstawione tereny na mapce obejmują teren złoża, które nie 
są ujęte w obecnym planie miejscowym. Samorząd ma prawo decydować czy złoże, 
które jest złożem udokumentowanym podlega zagospodarowaniu, obecnie na planie 
miejscowym nie podlega zagospodarowaniu bo były to tereny rolne. Jeżeli nie będzie 
zastrzeżeń  mieszkańców,  radnych  cały  teren  będzie  mógł  iść  pod  eksploatację 
udokumentowanego złoża.
 
J. Gorczycki - w jakim terminie będzie przeprowadzone spotkanie z mieszkańcami.

S.  Wróbel  –  wyjaśniła,  że  termin  wynikający  z  ustawy  o  planowaniu 
zagospodarowaniu  przestrzennym,  wyłożenie  do  publicznego  wglądu  trwa  21  dni 
roboczych.  Na  zorganizowaną  debatę  publiczną  zapraszani  są  mieszkańcy  w 
terminie 10 miesięcy przed uruchomieniem planu, mieszkańcy mogą zgłaszać swoje 
wnioski i zastrzeżenia.

J. Gorczycki - kto będzie przeprowadzał takie konsultacje.

S. Wróbel – wyjaśniła, że konsultacje prowadzi Burmistrz jako autor opracowania, 
który odpowiada za wszystkie procedury planu. Na konsultacjach powinni pojawić się 
inwestor  jak  również  właściciele  działek  oraz  główny  projektant.  Wszystko  jest 
robione pod nadzorem za zgodą i kierowane przez Burmistrza.

DRUK  NR  1  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  dla  udokumentowania  złoża  kruszywa 
naturalnego w Ścinawce Dolnej



Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A.  Kukurba  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  za  –  4  przeciw  –0 
wstrzymało się – 1.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 15 radnych:    za – 15      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

Przewodniczący RM poprosił o wystąpienie przedstawiciela Państwowego Inspektora 
Sanitarnego w Kłodzku. 

J.  Redlicki  –  przedstawiciel  Państwowego  Inspektora  Sanitarnego  w  Kłodzku  – 
zapytał,  czy  odczytać  informację,  która  została  przesłana  (informacja  o  sytuacji 
sanitarno – epidemiologicznej w Gminie Radków stanowi załącznik do protokołu).

Przewodniczący RM wyjaśnił, że wszystkie Komisje RM zapoznały się z informacją 
na posiedzeniach, poprosił radnych do zadawania pytań odnośnie informacji.

J. Redlicki – chciałby przedstawić parę uwag na temat sanitarno – epidemiologiczny 
na terenie gminy Radków, zachęcił radnych do dyskusji.

A. Kukurba - poprosił o odczytanie informacji, Komisja na posiedzeniu nie zapoznała 
się z informacją.

S. Hajłasz – poinformował, że radni zapoznali się z informacją i przyjęli sprawozdanie 
pozytywnie,  poprosił  o przedstawienie informacji  sanitarno – epidemiologicznej  za 
rok 2008.

J.  Gorczycki  – poinformował,  że Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  nie 
zapoznała się z informacją.

Przewodniczący  RM  zgłosił  wniosek,  aby  radni  przegłosowali  czy  odczytać 
informację o sytuacji sanitarno – epidemiologicznej w gminie Radków:
głosowało 15 radnych:   za - 2      przeciw-13   wstrzymało się – 0 – wniosek został 
odrzucony.

J. Redlicki – poprosił o uwagi odnośnie przedstawionej informacji, chciałby również 
przedstawić aktualny stan bezpieczeństwa sanitarno – epidemiologicznego w gminie 
Radków. Pan Redlicki omówił aktualny stan sanitarny gminy, który na terenie gminy 
jest  bardzo dobry,  jednak największy problemem jest z ujęciem wodospadu I  i  II, 
który wymaga przebudowy i stacji uzdatniania wody, coraz częściej na teren gminy 



jest  dostarczana  niewłaściwa  woda.  Również  nie  przestrzega  się  zarządzeń 
obecnych  przepisów  prawnych  dotyczących  wody,  zostało  włączone  ujęcie 
powierzchniowe  bez  pozwolenia  wodno  prawnego,  również  w  Wambierzycach 
wodociągi wymagają modernizacji.

M. Pejski – zapytał, która miejscowość nie ma pozwolenia wodno prawnego.

J. Redlicki – wyjaśnił, że w Karłowie zostało włączone ujęcie bez pozwolenia wodno 
– prawnego, poprosił  o sprawdzenie wszystkich ujęcia na wodospadach czy mają 
pozwolenie wodno – prawne.

M. Pejski – wyjaśnił, że wszystkie ujęcia na terenie gminy mają pozwolenia wodno – 
prawne a w Karłowie nie wymagają pozwoleń wodno - prawnych.

J. Redlicki – uważa, że gmina powinna dbać o jakość zdrowotną wody dostarczanej 
dla społeczeństwa.

J. Pabian –poinformował,  że część mieszkańców gminy Radków korzysta z wody 
pitnej,  która  jest  dostarczana  rurociągiem  cementowo  –  azbestowymi,  czy  taka 
sytuacja  nie  budzi  niepokoju  władz  sanitarno  –  epidemiologicznych  oraz  czy 
istniejące przepisy prawne nie stwarzają sytuacji  w, której konieczna jest wymiana 
rur na odpowiednie.

J. Redlicki – wyjaśnił,  że higiena komunalna przekazała, że takich rur już nie ma, 
jeżeli takie są to natychmiast trzeba je wymienić i doprowadzić do właściwego stanu, 
z opinii wodociągów wynika ze takich rur na terenie gminy nie ma.

J.  Pabian – stwierdził,  że takie  rury na pewno są rany może wskazać dokładnie 
miejsca gdzie się znajdują.

F.  Majdak  –  stwierdził,  że  rury  azbestowe  znajdują  się  na  terenie  gmin  do  dnia 
dzisiejszego,  jeden  odcinek  biegnie  z  ujęcia  przez  Gajów  do  Ścinawki  Górnej  i 
Słupca a drugi odcinek biegnie do Nowej Rudy.

J.  Gorczycki  –  uważa,  że  informacje,  które  posiada  przedstawiciel  sanepidu  są 
błędne jest potrzeba skierowania pisma, aby zająć się tą sprawą, bo jest to problem, 
który sam się nie zniknie. Radny poinformował, że do roku 2030 azbest ma zniknąć.

J.  Redlicki  –  przed  przyjazdem pytał  kierownika  higieny  komunalnej  jak  wygląda 
sprawa rur azbestowych, otrzymał odpowiedz, że na terenie gminy Radków takich 
nie ma. Przyjął wiadomość i przekaże kierownikowi higieny komunalnej. 

Ad.9

S. Hajłasz złożył wniosek, aby informacje o funkcjonowaniu placówek oświatowych 
przyjąć bez odczytywania, gdyż wszystkie Komisje RM zapoznały się z informacjami 
na posiedzeniach.
Przewodniczący  RM  poprosił  o  głosowanie  nad  wnioskiem  zgłoszonym  przez 
radnego  S.  Hajłasza,  aby  informacje  o  funkcjonowaniu  placówek  oświatowych 
przyjąć bez odczytywania (informacje stanowią załącznik do protokołu):



głosowało 15 radnych:  za - 12     przeciw -  2    wstrzymało się - 1   - wniosek został 
przyjęty.

J.  Gorczycki  –  uważa,  że  porządek  obrad  został  przyjęty  i  coś  jest  nie  tak  z 
przegłosowaniem wniosku.

Przewodniczący  RM  poinformował,  że  wszystkie  punkty  porządku  obrad  są 
realizowane prawidłowo.

S. Hajłasz – wyjaśnił, że punkt nie został zdjęty jest realizowany.

Cz. Jarzyńska – zapytała dyrektorów placówek oświatowych czy jest dużo zgłoszeń 
w szkołach dzieci na półkolonie.

B. Sobczyńska – wyjaśniła, że zgłosiło się 12 dzieci na turnus sierpniowy, informacja 
dotarła do szkoły zbyt późno, dlatego jest tak małe zainteresowanie.

M. Ciechanowicz – poinformowała, że 6 uczniów jest chętnych na turnus sierpniowy. 

G. Klecha – Seledec – poinformowała, że grupa dzieci  będzie rekrutowana przez 
Dom Kultury gdyż jest organizatorem i wziął na siebie powołanie grupy. 

M. Kaleta – Białas – poinformowała, że na turnus sierpniowy zapisało się pięcioro 
uczniów.

E.  Krűger  –  poinformowała,  że  uczniowie  nie  zgłosili  chęci  uczestnictwa  na 
półkolonie.

A.  Kukurba  –  zapytał,  czy  dyr.  Przedszkola  zgłaszała  sprawę  kina  do  Urzędu 
znajdującego się za Przedszkolem, którego fundamenty się walą, jak przedstawia się 
sprawa na dzień dzisiejszy.

E.  Mihilewicz  –  wyjaśniła,  że  nie  zna  stanu  i  nie  jest  to  posesja  należąca  do 
Przedszkola, nigdzie tego nie zgłaszała.

B.  Sobczyńska  –  podziękowała  w  imieniu  dyrektorów  placówek  oświatowych  i 
uczniów wszystkim obecnym za współpracę,  Burmistrzowi  za prezenty i  remonty, 
które zaczęły się w szkole w Ścinawce Średniej. W swoim imieniu podziękowała za 
zorganizowanie przejazdu do Warszawy.

Burmistrz – zapowiedział, że przed rozpoczęciem nowego roku szkolnego zamierza 
w gronie rady miasta i dyrektorów szkół przeprowadzić debatę na temat oświaty w 
gminie. Burmistrz mimo starań dyrektorów i kierownictwa nie jest zadowolony uważa, 
że: 

1. brak jest zaangażowania młodzieży tym co się im proponuje
2. narastająca fala agresji wśród młodzieży
3. omówić problem poziomu wykształcenia, który jest poniżej średniej w naszym 

rejonie i województwie.



Burmistrz  stwierdził,  że  nakłady  na  oświatę  są  bardzo  wysokie  poprzez  budowy 
obiektów, remonty, doposażenia i wyposażenia oraz informatyzację mimo starań nie 
można  wpłynąć  na  wyniki  i  dlatego  Burmistrz  chciałby  porozmawiać  w  gronie 
dyrektorów szkół, nauczycieli i rodziców, aby znaleźć powód, który niweczy starania. 
Burmistrz  podziękował  Pani  dyrektor  za  pozytywne  postrzeganie  dotychczasowej 
pracy jednak widzi to inaczej, bo patrzy na wyniki i po stronie kosztów i nakładów nie 
jest on współmierny do tego, czego Burmistrz oczekiwałby. Burmistrz taką dyskusje 
chciałby zorganizować pod koniec sierpnia. W sprawozdaniu Burmistrz przedstawi 
jak ogromne środki kierowane są na oświaty.

A. Kukurba – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki odczytał 
sprawozdanie  z  przeprowadzonej  kontroli  w  placówkach  oświatowych  na  terenie 
gminy Radków.

Przewodniczący RM o godz.1710 ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1729.

Ad. 10

Burmistrz  –  przedstawił  informację  na  temat  akcji  żniwnej  oraz  omówił  sprawę 
związana  z  organizacją  Dożynek  Gminnych(informacja  stanowi  załącznik  do 
protokołu).

J. Gorczycki- ma propozycje, aby na zabezpieczenie Dożynek Gminnych ściągnąć 
dodatkową ochronę.

Burmistrz – uważa, że jest to trafna uwaga, ale rada będzie musiała wskazać środki 
o dofinansowanie dożynek dla firmy ochroniarskiej około 25 tys.

J. Gorczycki – zdaje sobie sprawę, że fundusze są z budżetu jednak radny uważa, 
że zdrowie jest ważniejsze od pieniędzy.

Burmistrz - uważa, że jest to trafny i celny wniosek, jednak Burmistrz chciałby, aby 
środki na ten cel wskazała rada.

Ad. 11

Burmistrz złożył sprawozdanie dotyczące sektora oświaty, aby przybliżyć istniejący 
problem radnym, jakie kierowane są nakłady pieniężne na placówki oświatowe i jak 
bardzo wysokie obciążenie ciąży na gminie.
Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 29 maja 2008 roku do 28 
czerwca  2008  roku  (sprawozdanie  stanowi  załącznik  do  protokołu).  Burmistrz 
poinformował,  że  w dniu  19  czerwca  2008 roku odbyło  się  spotkanie wyjazdowe 
Komisji  Bezpieczeństwa  Rady  Powiatu  Kłodzkiego,  celem  spotkania  była  ocena 
stanu dróg powiatowych na terenie gminy Radków.

J.  Gorczycki  –  zapytał  Burmistrza,  czy  reklama ścieżek rowerowych  jest  ujęta  w 
środkach transgranicznych i kto się tym zajmuje. Radny przed sezonem wspominał o 
znakach informujących do przejścia granicznego Šonov i od Šonova do Tłumaczowa, 



nie wiadomo,  w jakim kierunku jechać nie  ma żadnej  informacji,  kiedy będzie  to 
zrobione. Radny zgłasza sprawę od dwóch miesięcy. 

Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  oznakowanie  transgraniczne  jest  podzielone  na  części, 
jedna część jest w GCKSiT a druga w punkcie współpracy transgranicznej. Burmistrz 
uważa, że z Šonovem nie jest prosta sprawa, dlatego, że Šonov nie przystąpił do 
oznakowania  swojej  trasy,  a  gmina może oznakować  tylko  do  granicy.  Burmistrz 
uzyskał  informacje,  że  ustawienie  znaków  nie  jest  rozwiązaniem,  dlatego,  że 
przejście po stronie czeskiej nie jest całkowicie zorganizowane. Burmistrz zajmie się 
tą sprawą będzie u Starosty na spotkaniu to omowi ten problem.

Cz. Jarzyńska zapytała Burmistrza:
-  jak duże będą działki przy ulicy Jagiellońskiej i jak będzie odbywała się sprzedaż 
- do kogo należy droga biegnąca z Raszkowa do Ścinawki Dolnej na której od dwóch 
lat jest wyrwa i nic się nie robi.

Burmistrz udzielił następujących odpowiedzi:
- objazd przez Suszynę, Raszków do Ścinawki Dolnej jest w własności i zarządzie 
Powiatowego  Zarządu  Dróg  nad  drogą  czuwa  Starostwo  Powiatowe  w  Kłodzku. 
Wiele takich dziur zostało usuniętych we własnym zakresie, bo na powiat nie ma, co 
liczyć
- działki na Jagiellońskiej są w przedziale 11 - 15 ar a średnia cena działek szacuje 
się  powyżej  60  zł.  za  m²  operatów  szacunkowych,  wszystkie  działki  będą 
sprzedawane  w  przetargu  nieograniczonym,  partiami,  aby  tworzyć  kompleksy 
pasujące do zabudowy. Nie będzie wystawione całe osiedle na sprzedaż, gdyż jest 
to  nieuzasadnione  ekonomicznie  mogłoby  nastąpić  przejecie  osiedla  przez  obrót 
prywatny.  

J. Gorczycki – popiera Burmistrza w sprawie promocji gminy Radków poprzez zoo 
we Wrocławiu, ale droga na Karłów dla Radkowa jest  negatywną promocją,  jakie 
fundusze są przyznane na promocję do zoo.

Burmistrz:
 wyjaśnił, że w sprawie drogi wojewódzkiej nr 387 wszystko zostało zrobione, 

jest  wsparcie  dużej  grupy  ludzi  a  w  gazetach  wrocławskich  są  częste 
publikacje, mamy produkt turystyczny, którego nie można sprzedać z braku 
dojazdu.  Burmistrz  przygotował  całą  korespondencje  na  temat  dróg,  którą 
przekaże do druku w innym dzienniku prosi o wsparcie w sprawie dróg aż 
przekona Zarząd Województwa, że droga prowadzi do centrów turystycznych 
jak  Góry  Stołowe.  Burmistrz  nie  weźmie  na  siebie  odbudowy  drogi  gdyż 
gmina nie udźwignie takich kosztów, droga jest antyreklamą całego regionu i 
gminy, dodatkowym problemem jest duża odległość od Wrocławia a większa 
część znajduje się w Parku w związku z tym są wyższe wymagania z zakresu 
ochrony środowiska, które zniechęcają właściciela do poniesienia nakładów. 
Burmistrz  był  na  spotkaniu  w Kłodzku w sprawie  gospodarki  wodnej  i  ma 
zapewnienie  Pana  Sroki,  któremu  powierzono  nadzór  nad  drogami,  że 
jeszcze w tym roku zostanie ogłoszony przetarg na naprawę i modernizację 3 
km odcinka drogi do Karłowa oraz został ogłoszony przetarg na naprawę 2 
km drogi na Wambierzyce od strony Polanicy Zdrój i 3 km drogi od strony 
Wambierzyc do Polanicy Zdrój 



 odnośnie reklamy w ZOO Burmistrz wyjaśnił, że umowa została podpisana na 
okres wakacji tj.3 miesiące, promocja będzie kosztować gminę 900 zł., 300 zł. 
miesięcznie za możliwość promowania naszej gminy

Burmistrz  poinformował,  że  chciałby  z  radą  porozmawiać  na  temat  planu 
zagospodarowania  przestrzennego,  dla  Tłumaczowa,  który  jest  jedyną 
miejscowością bez planu. Na dzień dzisiejszy po analizie na bazie materiałów, które 
zgromadzono wykluczono zbiornik jako zły, zbiornik stały, który miał być miejscem 
rekreacji też przez projektantów został odrzucony oraz przeprowadzone prace nad 
zbiornikiem  suchym  retencyjnym  w  Tłumaczowie  został  wykluczony  po  rocznych 
pracach,  dlatego,  że  jest  to  kosztowne  przedsięwzięcie  nie  gwarantujące 
zabezpieczenia dorzecza będą rozpatrywane inne możliwości.

Z. Szkretka – Radny Powiatowy – zapewnił, że Komisja Bezpieczeństwa, która była 
na  spotkaniu  na  terenie  Radkowa  w  sprawie  dróg  gminnych  dalej  będzie 
kontynuować temat dróg, wnioski z przeprowadzonej wizji w terenie zostały złożone 
do Przewodniczącego.

O godz. 17 58  z obrad sesji zwolniła się radna A. Rakowska - w sesji uczestniczy 14 
radnych.

O godz. 1759 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.

O godz.1815 wznowiono obrady sesji.

Ad.12

Druk NR 2  w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 2008 
rok.

Burmistrz – uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały i poprosił o przyjęcie projektu 
uchwały.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 14  radnych:   za – 14     przeciw – 0      wstrzymało się – 0.



DRUK NR 3 zmieniający uchwałę nr VI/31/03 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 
21 lutego 2003 roku w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości 
oraz leśnego i rolnego w drodze inkasa.  

Burmistrz  –poprosił  o  przyjęcie  projektu  uchwały  zgonie  z  uzasadnieniem  do 
uchwały. 

 Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 14 radnych:    za – 14     przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

DRUK  NR  4  w  sprawie  określenia  zasad  obniżania  tygodniowego  wymiaru 
godzin  nauczycielom,  którym  powierzono  stanowisko  kierownicze  w 
placówkach  oświatowych  oraz  ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć pedagogom, logopedom i psychologom zatrudnionym w 
placówkach, dla których organem prowadzącym jest gmina Radków

Burmistrz –wyjaśnił, że projekt uchwały był szeroko omawiany z dyrektorami szkół i 
zespołów  oraz  na  komisjach,  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Związki 
Zawodowe i Kuratorium Oświaty.  

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 14 radnych:    za – 14      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 5 zmieniająca uchwałę Nr X/61/03 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 
27  czerwca 2003  roku  w sprawie  uchwalenia  wieloletniego  planu  rozwoju  i 
modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w 
posiadaniu Gminnych Zakładów Użyteczności Publicznej w Radkowie

Burmistrz – poprosił o uzasadnienie dyrektora GZUP w Radkowie M. Pejskiego. 

M.  Pejski  –  poprosił  o  przyjęcie  projektu  uchwały  zgodnie  z  uzasadnieniem  do 
uchwały. 

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

J.  Gorczycki  –  radny ma uwagę,  że  nic  nie  mówi  się  o  kanalizacji  Tłumaczowa, 
jednak  po  dzisiejszym  wyjaśnieniu  Burmistrza,  że  będzie  robiony  plan 
zagospodarowania przestrzennego radny nie zgadza się, co do budowy kolektora i 
sieci wodociągowej 1500 m że jest planowane na 2010 rok. Radny chce wyjaśnień i 
zmian, uważa, że Tłumaczów zostawia się na boku i to Tłumaczów boli.

Burmistrz – wyjaśnił, że gmina została wpisana do aglomeracji i tworzy ją z miastem i 
gminą  Nowa  Ruda,  w aglomeracji  gmina  zostaliśmy zapisani  w  pierwszej  grupie 
gmin,  które dostaną dofinansowanie na realizację  kanalizacji  na swoim obszarze. 
Dlatego  Burmistrz  chce  uruchomić  prace  planistyczne  w  Tłumaczowie,  bo 
projektowanie  kanalizacji  bez  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla 
Tłumaczowa  jest  niemożliwe.  Jak  zakończą  się  prace  planistyczne  nad  planem 
zagospodarowania przestrzennego i zostaną uzgodnione plany to zostanie zlecone 
opracowanie projektu do zagospodarowania kanalizacji sanitarnej.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 14 radnych:    za –   13    przeciw – 0      wstrzymało się – 1.

DRUK NR 6 w sprawie przekazania skargi

Przewodniczący RM – odczytał uzasadnienie do projektu uchwały.



Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały przy jednym wstrzymującym.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki głosowała: za – 2   przeciw 
-  2       wstrzymało się - 1 .
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 14 radnych:    za –  11    przeciw – 3      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 7 zmieniający uchwałę nr XX/109/08 Rady Miejskiej w Radkowie z 
dnia  28.02.2008  w sprawie uchwalenia  „Wieloletniego  Planu Inwestycyjnego 
Gminy Radków na lata 2008-2012” 

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 14 radnych:    za – 14      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

Ad. 13
Nie było.

Ad. 14
Nie zgłoszono.

Ad. 15
 Przewodniczący RM:

 odczytał  pismo Państwowego Inspektora Sanitarnego w Kłodzku w sprawie 
zezwolenia na uruchomienie kąpieliska w Radkowie w sezonie letnim 2008 r

 poinformował, że na prośbę radnej B. Siemczonek zgłoszonej na posiedzeniu 
Klubu Radnych „ODNOWA” jest do zapoznania się w Biurze Rady informacja 
o projekcie systemowym w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 
Piorytet VII Promocja integracji, Poddziałanie 7.1.1 Rozwój i upowszechnianie 
aktywnej  integracji  poprzez  ośrodki  pomocy  społecznej,  tytuł  projektu  „Po 
pierwsze praca”



 odczytał informację Dyrektora Gminnych Zakładów Użyteczności Publicznej w 
Radkowie  w  sprawie  zobowiązania  nałożonego  przez  Radę  Miejską  w 
Radkowie zgodnie z uzasadnieniem do uchwały Nr  XXIII/126/08 z dnia 30 
kwietnia 2008 roku w sprawie załatwienia skargi z dnia 25 marca 2008 roku 
złożonej przez Panią Irenę Kowalczyk i Pana Stanisława Wiechetka

 odczytał  pismo  Burmistrza  do  Zarządu  Dróg  Powiatowych  w  Kłodzku  w 
sprawie  frezowania  drogi  powiatowej  Radków  -  Tłumaczów  na  wniosek 
radnego J. Gorczyckiego złożonego na sesji Rady Miejskiej z dnia 28 maja 
2008 roku

 odczytał pismo J. Suchodolskiej w sprawie odstąpienia od wydanej decyzji od 
sprzedaży lokalu mieszkalnego

Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  Pani  Suchodolskiej  nic  nie  grozi  ze  strony  gminy,  jeżeli 
chodzi  o  prawa  dysponowania  lokalu  nie  ma  żadnych  uwag  ani  zagrożeń  do 
mieszkania, nie zgadza się z argumentacją przedstawioną przez Panią Suchodolską. 
Procedura  sprzedaży  mieszkań  będzie  realizowana  zgodnie  z  uchwałą  Rady 
Miejskiej,  które  będą  uznane  za  właściwe  do  sprzedaży,  które  są  dla  gminy 
korzystne. Burmistrz do pisma Pani Suchodolskiej odniósł się negatywnie, uważa, że 
nie narusza żadnych dóbr, warunków ani nie wyrządza krzywdy Pani Suchodolskiej a 
wręcz przeciwnie utrzymuje ją na znacznie niższych kosztach niż przy podpisaniu 
decyzji sprzedaży lokalu. 

Przewodniczący RM odczytał pismo Burmistrza Miasta i Gminy Radków w sprawie 
wytypowania  jednego  przedstawiciela  Rady  Miejskiej  do  pracy  w  komisji 
konkursowej,  celem  przeprowadzenia  konkursu  dla  wyboru  Dyrektora  Publicznej 
Szkoły Podstawowej w Radkowie poprosił o zgłaszanie kandydata do pracy w komisji 
konkursowej dla wyboru dyrektora szkoły.

A. Kukurba – Komisja Oświaty,  Kultury,  Sportu i  Turystyki  – zgłosiła kandydaturę 
radnego  J.  Pabiana,  który  z  powodu  nieobecności  w  wyznaczonym  terminie 
zrezygnował, Komisja zgłasza kandydaturę radnej Cz. Jarzyńskiej.

Przewodniczący RM  zapytał, czy Cz. Jarzyńska wyraża zgodę.
Cz. Jarzyńska wyraziła zgodę.

Przystąpiono  do  głosowania  nad kandydaturą  radnej  Cz.  Jarzyńskiej  do  pracy  w 
komisji konkursowej.
Głosowało 14 radnych: za – 13     przeciw – 0     wstrzymało się – 1.
Radna  Cz.  Jarzyńska  została  wybrana  do  pracy  w  komisji  konkursowej  celem 
przeprowadzenia  konkursu  dla  Dyrektora  Publicznej  Szkoły  Podstawowej  w 
Radkowie.
Przewodniczący  RM  odczytał  odpowiedz  Burmistrza  do  Przewodniczącej  Komisji 
Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego w sprawie złożonego wniosku 
na temat szkodliwości hałasu. 

Przewodniczący  RM  poinformował,  że  wpłynęło  zarządzenie  sędziego  Trybunału 
Konstytucyjnego  w  sprawie  usunięcia  braków  formalnych  do  złożonego  wniosku 
Rady Miejskiej z dnia 6 czerwca 2008 roku.



Przewodniczący RM poinformował,  że została  wniesiona skarga przez Wojewodę 
Dolnośląskiego na uchwałę Nr XXIII/125/08 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 
kwietnia 2008 roku w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Radków.

Przewodniczący  RM  odczytał  pismo  Pani  Anny  Anciuszko  w  sprawie  przydziału 
mieszkania.

Burmistrz – wyjaśnił, że zna sytuację Pani Anciuszko i wielokrotnie udzielał pomocy, 
jednak pomoc będzie realna, kiedy dwie strony chcą uznać proponowane warunki. 
Burmistrz uważa, że dyskwalifikowanie wszystkiego nie zakończy się rozwiązaniem 
problemu,  Pani  Anciuszko  dostała  propozycję  przydziału  trzech  lokali,  z  których 
zrezygnowała a należało przeanalizować i omówić, jakie ma potrzeby, aby w lokalu 
zamieszkać. Burmistrz nadal będzie poszukiwał dla Pani Anciuszko mieszkania, bo 
zna sytuację, zawsze stara się pomagać ludziom. Burmistrz prosi osoby, które maja 
bliższy kontakt z Panią Anciuszko, aby przekonały ją, że trzeba usiąść i rozmawiać, 
przyjąć pewne warunki,  a nie tylko wymagać, gmina przygotuje lokal na poziomie 
standardów i przekaże lokal do użytkowania. Burmistrz wyjaśnił, że gmina nie może 
być  opiekunem  dla  wszystkich  ponad  swoje  możliwości,  musi  być  opiekunem  i 
partnerem ludzi w trudnej sytuacji. 

Cz.  Jarzyńska  –  odczytała  odwołanie  Pani  A.  Anciuszko,  która  w  swoim  piśmie 
przedstawia swoją sytuację życiową i materialną oraz ponownie prosi o rozpatrzenie 
wniosku na przydział mieszkania.

A.Kukurba – zaproponował, aby Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej lub Pani Cz. 
Jarzyńska, które głębiej znają sprawę, prosi o jej przedstawienie. 

S.  Radomińska  –  poinformowała,  że  Burmistrz  zapoznał  wszystkich  ze  sprawą, 
radna od sześciu lat pracuje w komisji i gdyby brała wszystko do serca to od sześciu 
lat budowałaby mieszkania.

J. Gorczycki – uważa, że ciałem jest Komisja Mieszkaniowa, która powinna wydać 
opinię nie powinno opuszczać się ludzi, kiedy potrzebują pomocy.

Cz. Jarzyńska – prosi o szczegółowe wyjaśnienie proceduralne wydania decyzji na 
mieszkanie w Rynku, które otrzymała osoba po rozwiązaniu najmu z ul. Leśnej..

Burmistrz – poinformował, że w ustawowym terminie procedury zostaną wyjaśnione, 
Burmistrz  poprosił  członków  Komisji  Mieszkaniowej  jako  ciało  doradcze,  które 
funkcjonuje z mocy ustawy, aby nie przydzielało mieszkań na ulicy.

Saul - Radny Powiatowy – poinformował, że do przyjazdu zmusiła go siostra, która 
jest  osobą  niepełnosprawną  wrażliwą  na  krzywdę  ludzką.  Ma  taką  wiedzę,  że 
mieszkanie, które było obiecane Pani Anciuszko, zostało przydzielone osobie, która 
nie miała prawa do tego gdyż doprowadziła dotychczas zajmowane mieszkanie do 
ruiny a w nagrodę dostała następne jest to niesprawiedliwe, dlatego zdziwiony jest 
takim postępowaniem. Pan Saul uważa, że każdy człowiek ma prawo do godnego 
mieszkania.



Burmistrz  –  odniesie  się  do  apelu  radnego  powiatowego  na  piśmie,  Pani  A. 
Anciuszko otrzyma mieszkanie w stosownym czasie, na dzień dzisiejszy nie znajduje 
alternatywnego rozwiązania, bo wszystkie rodziny są równe. Burmistrz cieszy się, że 
radny złożył oświadczenie o pomocy jako radkowianin dla radkowian, bo do tej pory 
Burmistrz nie poznał przypadku pomocy ze strony radnego powiatowego w rozwoju 
gminy.

B. Kopalko – poinformowała, że w Radkowie na ul. Handlowej mieszka rodzina, która 
ma  może  gorsze  warunki  życiowe  od  Pani  Anciuszko  jest  wiele  rodzin,  które 
potrzebują pomocy.

Burmistrz  –odwiedza  różne  miejsca,  aby  pomóc  rodzinom  w  potrzebie  jednak 
potrzebuje sojusznika, którym może być druga strona. Burmistrz nie jest cudotwórcą, 
jeżeli inni potrafią poprzez zabranie jednym dać drugim to nie jest cud ani pomoc. 

A. Kukurba – w mniemaniu radnego Komisja Mieszkaniowa jest ciałem opiniującym 
przygotowująca materiały Burmistrzowi. Radny zarzuca, że w Radkowie mieszkania 
są przydzielane niesprawiedliwie i ludzi boli, że mieszkania są źle przydzielane. Do 
radnego doszły słuchy, że Komisja Mieszkaniowa przydzieliła mieszkanie w Rynku 
Pani  Anciuszko,  ale  GZUP  zdecydował  inaczej  i  przydzielił  osobie,  która  nie 
zasłużyła na to mieszkanie.

Burmistrz – wyjaśnił,  że nie zajmował się tą sprawą i nie wydał decyzji  przydziału 
mieszkania P. Anciuszko, to Komisja Mieszkaniowa, która ma opiniować wnioski i 
przedstawiać  je  Burmistrzowi  przyznała  mieszkanie.  Burmistrz  uważa,  że 
nieruchomość lepiej jest zagospodarować i sprzedać niż dalej miałaby iść w ruinę.

J. Gorczycki – zapytał Burmistrza, czy można zmienić wydaną decyzje.

Burmistrz – odpowiedział, że każdą decyzje można zmienić.

A.Kukurba – opowiedział o uroczystości,  które odbyły się na Basenie w Radkowie 
związane 60-leciem działalności Piłki Nożnej w Radkowie.   

Burmistrz  był  współorganizatorem  uroczystości,  zostały  ufundowane  puchary  dla 
osób zasłużonych i  Klubu, sponsorowany był  poczęstunek. Burmistrz podziękował 
tym, którzy uczestniczyli w sporcie przez 60 lat pogratulował i podziękował za czas 
poświęcony dla sportu, było to miłe wydarzenie kulturalne.

Ad. 16

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  RM  zamknął  XXV sesję  Rady 
Miejskiej w Radkowie.

Protokołowała: Lucyna Połowczuk
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